
 

 

 

 
 

Gram den 28-10-15 

 

Skolebestyrelsesmøde onsdag den 28-10-15. 

Afbud : Anders Joachimsen,Majbrit Schmidt, Gitte Lydiksen og Jette Sølbæk-Severin. 

 

Dagsorden : 

Referat godkendt. 

Elevråd: 

En meget vellykket Halloweenfest er overstået. Der deltog 98 børn. 

Der er ændret i rækkefølgen på dagsordenspunkterne for derved at give 

elevrådsrepræsentanterne mulighed for at gå før mødet afsluttes. Pkt. 5 kommer før 

pkt.4  

Sager til beslutning/drøftelse. 

1. 

Orientering fra MP om Motorikcenter. Der er indtil videre timeout på Projektet. Der 

er en generel drøftelse i bestyrelsen efterfølgende.  

Der kommer et motorikcenter, hvor skolen ikke vil være inddraget,som tidligere 

tænkt. Den endelige placering af børnehaven vil der tages stilling til indenfor en 

måned, hvor der er to placeringer i spil. Hhv ved Fritidscenteret og ved skoven. 

2. 



 

 

 

 

Princippet godkendt. 

3. 

Der er lavet få ændringer til ordensregler. Punktet tages på igen på næste SB møde. 

Dorte laver udkastet til endelig godkendelse. 

5. 

Drøftelse af lektier.  

Vi laver en brainstorm, hvor der kommer følgende i punktform : 

- Effekt af lektier ? 

- 0-3 kl. som udgangspkt. Ingen lektier. Være opmærksom på at formidle fra 

lærer til forældre om det, der bliver arbejdet med i skolen. Fx 

uge/månedsbrev. 

- Kun ”træning” hjemme af kendte undervisningsmaterialer. 

- Lang skoledag, minus lektier 

- Tilstræber et minimum lektier. 

- Er der forskel på hvilket univers man går i, i forhold til lektier ? 

- Ønske fra elevrådet, at der er lektiecafe fx to gange om ugen. Ikke på 

liniedagen. 

- Lidt lektier, så forældrene hele tiden kan følge med i, hvad der arbejdes med i 

skolen. 

- 7-9 klasse højst en time dagligt med lektier. Ønsker for skoleåret 2016/17, 1 

time lektiecafe fordelt over to dage med en dag imellem. 

 

4. 



 

 

 

 

Der skal udarbejdes et høringssvar, hvor der bliver lagt vægt på  ”Læring i universer, 

med fokus på dagtilbud”, ikke er noget bestyrelsen tænker skolen skal være en del 

af pt. Skolen har andre projekter som kræver fokus. 

Kirsten laver et udkast sammen med Johannes. 

6. 

Gennemgang af budget. 

Sfo`s  budget er i balance procentmæssigt. 

Skolens budget er i balance. Dog, er der et større forbrug på løndelen end der er 

midler til. I budgettet er overskudsmidlerne fra sidste år indregnet og forbrugt ved 

årets udgang. Det skønnes at der ved årets udgang være et budgetmæssigt 

underskud. 

7. 

Kort orientering fra ansættelsesudvalget ved Dorte Bossen. Der er ikke blevet ansat 

en lærer i den ledige stilling. 

Der kommer et nyt opslag i foråret. 

Anders går af som formand 1.januar. Vi har drøftet hvem der overtager posten. Og 

det bliver sat på som punkt på næste bestyrelsesmøde.  

På næste møde tager vi en kort drøftelse af hvem der har stemmeret i forhold til 

beslutningspunkter på skolebestyrelsesmøder. 

Forældremøder. Orientering fra bestyrelsesmedlemmer i forbindelse med afholdte 

forældremøder i dette skoleår. Der var en oplevelse af  lille forældreopbakning i 

nogen klasser, især i overbygningen. 



 

 

 

 

Orientering fra Johannes omkring en personlig sag. 

 Ref. Nina Juhl 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


